
С Т Е Н О Г Р А М А
пленарного засідання ХХХІІІ сесії районної у місті ради

VІ скликання 28 листопада 2014 року

Беззубченко В. В., голова районної у місті ради
Доброго дня, шановні депутати!
На початок пленарного засідання зареєструвалися 31 депутат районної у

місті ради. Відповідно до статті 46 Закону України «Про місцеве
самоврядування в Україні» сесія є правомочною, якщо в ній бере участь
більше половини депутатів від загального складу ради.

Оголошую пленарне засідання ХХХІІІ сесії районної у місті ради
відкритим.

(Звучить Гімн України)
Прошу сідати. На пленарному засіданні районної у місті ради також

присутня Касьян Катерина Віталіївна, прокурор Саксаганського району
м. Кривого Рогу. Запрошені керівники структурних підрозділів виконкому
районної у місті ради.

Для роботи сесії нам необхідно обрати лічильну комісію та секретаріат.
Є пропозиція обрати лічильну комісію у складі трьох чоловік. По кількісному
складу є заперечення? Немає. Прошу визначатись. Хто за? Хто проти?  Хто
утримався? Приймається. Пропонується до складу лічильної комісії: Попову
Світлану Павлівну, Мазіна Михайла Леонідовича і Яцковського Олександра
Олексійовича.  Хто за дані кандидатури, прошу визначатись. Хто за? Хто
проти? Хто утримався? Приймається.

Переходимо до виборів секретаріату. Є пропозиція обрати секретаріат у
складі трьох чоловік. По кількісному складу є заперечення? Немає.  Прошу
визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Приймається. Пропонується
обрати до секретаріату депутатів районної у місті ради: Гапоненка Сергія
Олександровича; Федоринову Наталію Євгеніївну і Колодія Олега Валерійо-
вича. Не буде заперечень? Прошу голосувати.  Хто за? Хто проти? Хто
утримався? Дякую, приймається. Прошу секретаріат і лічильну комісію
зайняти робочі місця та приступити до роботи.

Шановні депутати, прошу затвердити такий регламент роботи: -
доповідачам з питань, внесених на розгляд ради - до 5 хв.; - виступаючим від
депутатських груп та фракцій або у дебатах –до 3 хв.; - при розгляді питання
порядку денного «Різне» – до 3 хв. Пленарне засідання пропонується провести
за 1 годину. Хто за такий регламент роботи, прошу голосувати. Хто за? Хто
проти? Хто утримався? Немає. Приймається.

До порядку денного ХХХІІІ сесії внесені питання… Шановні депутати, є
пропозиція не зачитувати: дванадцять питань і тринадцяте «Різне».

Шановні депутати, чи будуть доповнення до порядку денного? Немає.
Пропоную затвердити порядок денний «у цілому». Прошу голосувати. Хто за?
Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.
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Переходимо до розгляду питань, внесених до порядку денного. Нам
необхідно обрати комісію для доопрацювання підготовленого на сесію проекту
рішення «Про готовність житлового фонду, об’єктів соціальної сфери та
комунального призначення до роботи в осінньо-зимовий період 2014-2015
років». Пропоную комісію у складі трьох осіб. По кількісному складу є запере-
чення? Немає. Прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Хто утримався?
Приймається. Пропоную: Андрієнка Миколу Дмитровича; Подкопаєву Інну
Вікторівну; Криворотнього Ігоря Івановича. Не буде заперечень? Прошу
голосувати. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Приймається. Прошу комісію
зайняти свої робочі місця на першому ряду.

Переходимо до розгляду першого питання. До вашої уваги пропонується
проект рішення: “ Про готовність житлового фонду, об’єктів соціальної сфери
та комунального призначення до роботи в осінньо-зимовий період 2014-2015
років”. Готував це питання Коркач Юрій Васильович, завідуючий відділом
житлово-комунального господарства. Готові? Будь ласка.

(Доповідь Коркача Ю. В. додається)
Які є питання до Юрія Васильовича? Депутат Криворотній, будь ласка.

Криворотній І. І., депутат  районної  у  місті  ради  від  фракції  ВО
«Батьківщина»

Скажите, пожалуйста, ко мне обратился руководитель нашего предприя-
тия и жильцы, как к депутату, по поводу Сансервиса. У нас есть миграционная
служба в Саксаганском районе. Туда ходят все жители района. Деревья там
такой сухостой, что если в зимний период будет обледенение, и когда кто-то
пострадает, то тогда обратим внимание. Обращались в Сансервис, обращались
к депутатам горсовета, никто меры не принимает. Начальник миграционной
службы готов уже и бензин выделить, за свои средства, лишь бы только
приехали и подпилили. Они сами сделали таблички с надписью: «Не
подъезжайте,  дерево может упасть». Чего мы ждём? Мы можем повлиять на
Сансервис, чтобы он сделал для жителей района: омоложение деревьев. Там,
действительно, состояние их не хорошее.
Коркач Ю. В.

Если Вы слышали с доклада, то коммунальное предприятие «Сансервис»
работает согласно выделенных денег с бюджета города, и установленных
графиков. Мы предприятие «Сансервис» можем привлечь к данному виду
работ, но по отдельному договорному условию.
Криворотній І. І.

Может это по важнее?
Коркач Ю. В.

Есть два выхода из этой ситуации: миграционная служба на следующий
год закладывает в бюджет сумму, необходимую для выполнения данных работ.
Или со спонсорской помощью предприятий района, депутатского корпуса мы
сможем на договорных условиях заказать предприятие «Сансервис» для
обрезки этих деревьев.
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Криворотній І. І.
Вот, когда пострадает кто-то, когда будем собирать средства, чтобы

похоронить. А когда выделить машину, чтобы попелить – нет.
Коркач Ю. В.

Я понимаю. Но в бюджете на данный участок не были заложены деньги.
Криворотній І. І.

Дело в том, что миграционная служба находится на территории какого-то
хозяина. Хозяин тоже не хочет реагировать.
Коркач Ю. В.

Миграционная служба находится на территории КП «Криворожкнига»,
которое тоже работает за счёт бюджетных денег.
Криворотній І. І.

Нам надо найти выход и помочь.
Коркач Ю. В.

Я ж говорю: за счёт помощи депутатского корпуса, предприятий района в
ближайшее время мы этот вопрос решим.
Беззубченко В.В.

Давайте, запишемо це питання і знайдемо вихід. Так, будь ласка, Віталіє
Олександрівно, Вам слово.
Колесник В. О., депутат районної у місті ради від фракцій Партії регіонів

Юрий Васильевич, у нас проблемный участок по Отто Брозовского, дом
70. На сегодняшний день, 25 ноября, ко мне пришли жители этого дома в
очередной раз. Я прошу убедительно. Перед этим они обращались в
Криворожтеплоцентраль к главному инженеру Ерину. Вопрос так и не решен.
Понятно, что везде тепло еле-еле, но как бы там не было, этот вопрос стоит. В
этом доме квартиры 11, 55, 60, 70, 63, 73 – (я вас убедительно прошу) они
потребовали с меня и горячие телефоны и все остальное. Просьба в ближайшее
время… Я не стала делать депутатский запрос, ведь сегодня сессия, я
обратилась непосредственно к Вам, чтобы этот вопрос порешали.
Коркач Ю. В.

Вопрос отопления?
Колесник В. О.

Вопрос отопления в квартирах.
Коркач Ю. В.

Хорошо, мы уделим внимание, выйдем на место комиссионно и будем
решать этот вопрос.
Колесник В. О.

И второй вопрос. Я обращалась по этому поводу. Вместо того, чтобы
стихийные встречи, которое организует частное предприятие, которое будем
вместо 35-го ЖЭКа с 01 декабря. Просьба на базе 70-ой школы провести
информационную встречу, раз уже будет новый хозяин, объяснить систему их
работы. Как они будут заключать договора? Какие они будут выставлять
коммунальные услуги этим жителям? Сегодня бурлит этот вопрос. И все
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просят: обязательно организовать такую встречу в декабре-январе вместе с
работниками исполкома, и этого предприятия. Спасибо.
Коркач Ю. В.

Я приглашу предприятие «Житлосервис-КР», и хочу сказать, что
предприятие «Житлосервис-КР» - это не новое предприятие, уже оно оказывало
услуги в районе, и стало победителем среди других предприятий.
Беззубченко В. В.

Зрозуміло. Проведемо таку інформаційну зустріч. По первому вопросу
(по отоплению), я попрошу Валерия Евгеньевича разобраться, чтобы у людей
были нормальные параметры. Хорошо? Присаживайтесь. Якщо питань більше
немає (більше ніхто не записався з депутатів), Юрію Васильовичу, сідайте, будь
ласка.
Беззубченко В. В.

До співдоповіді запрошується Андрієнко Микола Дмитрович, заступник
голови  постійної комісії з питань комунального господарства. Будь ласка,
Миколо Дмитровичу.

(Співдоповідь Андрієнка М.Д. додається)
Чи є питання до співдоповідача? Зауваження, пропозиції? Немає. Слово

надається члену комісії по доопрацюванню проекту рішення Подкопаєвій Інні
Вікторівні. Будь ласка, Інно Вікторівно.
Карповський М. І., депутат районної у місті ради від фракції

Комуністичної партії України
Там же я записаний на выступление.

Беззубченко В. В.
Ви записались у «Різному», Миколо Івановичу.

Карповський М. І.
Чего в «Різному». Я по этому вопросу, конкретно.

Беззубченко В. В.
Чому ж Ви руку не піднімали.

Карповський М. І.
Я записаний. Сьогодні звонили мені: чи буду я виступать чи ні? Я не

знаю почему это так?
Беззубченко В. В.

Будь ласка. Надамо слово депутату Карповському.
Карповський М. І.

Уважаемые депутаты, приглашенные! Уважаемый президиум! Я буду
именно по решению, потому, что тут очень много недоработок. Тут сказано:
«До осінньо-зимового періоду всі комунальні підприємства, житловий фонд,
роботи всі виконано». Тут надо не виконано, а частково виконано. Разве можно
считать выполнено, если теплотрассы остались оголенными. И уже на
протяжении нескольких лет. Вот подписанные ответы нашел депутатские
запросы: один датируется… 2013 года, что касается жилых домов улицы
Спасской, 8, 9, 10, 11. До сих пор там теплотрасса оголенная. Тепло идёт в
атмосферу. Потом мне пришёл ответ 15. 01. 2014 по Криворізькій міській
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лікарні № 4. Уже лікарня обращается, начиная с мая 2013 года кончая по январь
2014 года (это когда я обращался), но до сих пор трубы в больнице оголенные.
В том году несколько было порывов. Приезжают, кусок вырезают, новый
вставляют и опять так само. Коркач Юрий Васильевич обещал, что только
войдет в Саксаганский район предприятие, что трубы изолирует, первым
долгом начнут с 4-ой горбольницы. Так же само и с домов.

Потом ещё и по переулку Бульварному. Так все и осталось на месте. Если
считать, что паспорта готовности к эксплуатации в зимний период 2014-2015
годов подписаны, то это очковтирательство. Как можно было подписать акт
готовности, если теплотраса оголенная. Если учесть, что сейчас такая
напряженка с газом, и все говорять, что надо экономить газ. Но какая же здесь
экономия, когда тепло уходит в атмосферу.

Тут еще у меня вопрос. Я с Юрием Васильевичем разговаривал, и он
говорит, что мы ничего сделать не можем, мы только рекомендуем. Как можно
исполкому не требовать, чтобы эти вопросы рушились и стоит ли
контролировать эти вопросы, если – рекомендуем. То, тогда надо называть не
исполнительный комитет, а дом советов и рекомендаций. Заходит сюда человек
с требованием, а ему рекомендуют, что сделать надо. Как бы не относились к
советскому времени, но мне посчастливилось быть депутатом районного совета
в советское время. И там я до чиновникам два раза не ходил. Один раз я был у
чиновников, а второй раз – это редко было, я шёл в исполком. В исполкоме эти
вопросы все решали элементарно.

Что касается сноса сухостоя, я коснулся лично, возле Подбельского, 42,
сноса шести деревьев. Нам рекомендували собрать подписи жильцов, что мы
согласны заплатить деньги. Когда я узнал сумму (больше тысячи) мне не
захотелось. Три дерева, которые действительно надо было с вышкой сносить,
мы заказали, чтобы нам снесли «Сансервис». Три дерева я взял 200 грамм
бензина, бензопилу и снес их сам. Я считаю, что нельзя голосовать за это
решение. Тут написано, что выполнено полностью. Можно написать: “частично
выполнено”.

Уже три года я прошу, чтобы хоть чуть-чуть сделали ямочный ремонт
дороги до Пенсионного фонда и до рынка, до Криворожлифта.

Так, что у меня предложение есть так как трубы не заизолированы –
выполнено частино. Взять на контроль, и в этом году надо эти трубы
заизолировать. Спасибо за внимание.
Беззубченко В. В.

Дякую, Миколо Івановичу. Слушні пропозиції. По перше: на комісіях це
питання розглядалось і ніяких зауважень чи пропозицій не надходило.
Согласно регламента не оформлено было. Поэтому мы выносим тот проект
решения, который рассматривался на постоянных комиссиях. По-друге:
виконано чи не виконано. Питання, які будуть у нас виникати – вони
виникають кожний день. Тем болем в докладе Юрия Васильевича звучало, что
еще 4 км. трасс надо заизолировать. Мы полностью владеем ситуацией.
Работаем с руководителями  предприятий, которые здесь находятся. И те
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миллионы гривен, которые предприятия сегодня недополучают, а если бы
деньги заходили 100 % на счета этих предприятий, то была бы у них совсем
другая материальная база, ремонтная база, и поверьте, все трассы были бы
давно заизолированы. По асфальтировке тоже в докладе звучало. Ни копейки из
бюджета города не было в этом году выделено. А весь асфальт, который
ложился – это благодаря предприятиям – донорам.

И не из-за нашей прихоти, а есть Державне казначейство, которое не
пропустит эти деньги через постанову № 65.

И Юрий Григорьевич говорил, что сейчас практически, 500 млн. грн.
лежит мертвым грузом. Но городу не дали эти деньги потратить. Эти деньги
заберутся и потратятся на социальные статьи. О том, что частично выполнено.
Оно выполнено. Паспорта готовности все получены. Если, где-то есть
претензии или сомнения – на то есть правоохранительные органы, есть совсем
другая процедура, как это проверить. Пожалуйста, обращайтесь. Я считаю, что
надо принимать проект решения. На комиссиях отработано. А вопросы,
которые возникают, Николай Иванович, мы отработаем и дадим Вам ответ. И
немає такого, что Ви звернулись і ми Вам не відповіли. Если такой случай есть,
то человек будет наказан, поверьте. У нас есть и година контролю, и кожен
понеділок ми розглядаємо питання звернень громадян. И город нас
контролирует, и проверяет.

Будь ласка, Інно Вікторівно.
Подкопаєва І. В.

Комісія, розглянувши проект рішення «Про готовність житлового фонду,
об’єктів соціальної сфери та комунального призначення до роботи в осінньо-
зимовий період 2014-2015 років» визначила, що всі заходи, які були
заплановані, вони виконані. Проект рішення підготовлено згідно з чинним
законодавством. Зауважень на комісіях не надійшло. Тому, комісія пропонує
прийняти цей проект рішення.
Беззубченко В.В.

Шановні депутати, виношу на голосування. Хто за цей проект рішення?
Прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Два проти. Хто утримався? Рішення
приймається. Дякую.

Хто запрошувався з даного рішення можуть бути вільні. Всі чули
зауваження над чим треба прицювати. За роботу!

Шановні депутати!
Відповідно до Закону України «Про внесення змін до деяких законів

України щодо інформування керівниками правоохоронних органів
громадськості про стан законності та заходи щодо її зміцнення» до вашої уваги
пропонується інформація: «Про стан законності, боротьби зі злочинністю,
охорони громадського порядку та результати діяльності прокуратури на
території Саксаганського району». Готувала це питання Касьян Катерина
Віталіївна, прокурор Саксаганського району м. Кривого Рогу. Будь ласка,
Катерина Віталіївна.

(Доповідь Касьян К. В. додається)
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Дякуємо, Катерино Віталіївно. Чи є запитання до Катерини Віталіївни?
Микола Іванович. Хто ще? Більше немає. Будь ласка, Миколо Івановичу.
Карповський М. І.

У нас на рынке Юбилейном торгуют самогоном. Я обращался и в
милицию…
Касьян К. В.

Так, правильно Ви і звертались. І треба звертатись в міліцію. Що ж
прокуратура з самогоноварінням буде боротися?
Карповський М. І.

Які є речаги?
Касьян К. В.

Якщо міліція не реагує, звертайтеся до прокуратури саме на ті факти, що
міліція не реагує на такі то такі порушення. Ми можемо реагувати на
працівників міліції на тих дільничих, подивиться на їх роботу, які території за
ними закріплені. Ми знаємо всі їх функціональні обов’язки. Може вони ще і
сприяють цьому? Бувають і такі випадки. Нагляд над міліцією ніхто не
скасував.
Беззубченко В.В.

Миколо Івановичу, якщо Ви звертались до Саксаганського РВ КМУ
письмово, і вони повинні були Вам відповісти на Ваш запит щодо торгівлі
самогоном, тоді до заяви в прокуратуру їхню відповідь можете додати до свого
звернення.
Карповський М. І.

Я обращался до участкового.
Касьян К. В.

А Ви до начальника райвідділу зверніться письмово.
Беззубченко В.В.

Більше ніхто не записався. Дякуємо Вам, Катерино Віталіївно.
Касьян К. В.

Дякую за увагу, і з Вашого дозволу я вас покину.
Шановні депутати! Хто за те, щоб інформацію взяти до відома, прошу

визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Приймається. Дякую.
Переходимо до наступних питань.
Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про

затвердження звіту про виконання районного у місті бюджету за 9 місяців 2014
року». Готувала це питання Шматкова Людмила Георгіївна, начальник
фінансового відділу. На спільному засіданні постійних комісій Людмила
Георгіївна доповідала з цього питання. Змін та доповнень не надійшло. Чи
будуть зараз? Немає. Шановні депутати, хто за цей проект рішення? Прошу
голосувати. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Немає. Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про
внесення змін до рішення районної у місті ради від 31 січня 2014 року № 289
«Про районний у місті бюджет на 2014 рік». Готувала це питання теж
Шматкова Людмила Георгіївна, начальник фінансового відділу. На спільному
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засіданні постійних комісій Людмила Георгіївна також доповідала з цього
питання. Але, у зв’язку з проведенням 26 листопада пленарного засідання сесії
міської ради, виникла необхідність у  внесенні змін до даного  проекту рішення,
прошу, Людмило Георгіївно, довести до відома депутатів про внесені зміни.

(Доповідь Шматкової Л. Г. додається )
Є запитання? Немає. Шановні депутати, прошу визначатись. Хто за? Хто

проти? Хто утримався? Дякую, приймається. Сідайте, будь ласка.
Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення: «Про

присвоєння чергового рангу посадової особи місцевого самоврядування
Беззубченку В. В.». Готувала це питання Шматова Вікторія Вікторівна,
завідуюча відділом з питань служби в органах місцевого самоврядування та
кадрової роботи. Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз запитання?
Немає. Хто за цей проект рішення? Прошу голосувати. Хто за? Хто проти? Хто
утримався? Немає. Дякую, приймається. Сідайте, будь ласка.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення Про
внесення змін у додаток до рішення районної у місті ради від 29 квітня 2011
року № 60 «Про затвердження Положення про відділ земельних відносин та
будівництва виконкому районної у місті ради». Готувала це питання Богдано-
ва Ірина Віталіївна, завідуюча відділом земельних відносин та будівництва.
Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає.

Шановні депутати, прошу визначатись. Хто за цей проект рішення? Хто
за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення Про
внесення змін у додаток до рішення районної у місті ради від 29 квітня 2011
року № 70. Готувала це питання Гугуєва Світлана Володимирівна, начальник
управління праці та соціального захисту населення. Змін та доповнень не
надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Хто за цей проект рішення? Прошу
визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення «Про
внесення змін у додаток 1 до рішення районної у місті ради від 10 грудня 2010
року № 20. Готувала це питання також Гугуєва Світлана Володимирівна,
начальник управління праці та соціального захисту населення. Змін та
доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Шановні депутати, прошу
визначатись. Хто за цей проект рішення? Хто за? Хто проти? Хто утримався?
Дякую, приймається.

Для розгляду наступного питання до сесійної зали запрошуються
представники ініціативних груп будинкових комітетів. Немає жодного? Ми їх
всіх запрошували. Є у нас список.

Відповідно до статті 8 Закону України «Про органи самоорганізації
населення» жителі за місцем проживання можуть створювати органи
самоорганізації населення (вуличні, будинкові комітети, комітети
мікрорайонів). До районної у місті ради від 23-х ініціативних груп будинкових
комітетів (представників, яких ми запрошували до сесійної зали) надійшли
заяви про створення органів самоорганізації населення, протоколи та списки
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учасників зборів за місцем проживання. Відповідно до статті 9 Закону України
«Про органи самоорганізації населення» для створення органу самоорганізації
населення необхідно отримати  дозвіл районної у місті ради.

До вашої уваги пропонується проект рішення «Про надання дозволу на
створення органів самоорганізації населення району – будинкових комітетів у
Саксаганському районі м. Кривого Рогу». Готував це питання Коркач Юрій
Васильович, завідуючий відділом житлово-комунального господарства. Змін та
доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Шановні депутати прошу
визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення «Про
внесення змін до рішення районної у місті ради від 31 січня 2014 року
№ 297 «Про затвердження Програми реалізації державної та місцевої політики
з питань поліпшення становища дітей, молоді, жінок та сімей у
Саксаганському районі на 2014 рік». Готувала це питання Волинкіна Світлана
Миколаївна, завідуюча відділом у справах сім’ї і молоді. Змін та доповнень не
надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Шановні депутати, прошу визначатись.
Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, до вашої уваги пропонується проект рішення «Про
внесення змін у додаток до рішення районної у місті ради від 31 січня  2014
року № 292 «Про затвердження Програми соціального розвитку закладів,
установ Саксаганського району за рахунок коштів бюджету розвитку на 2014
рік». Готувала це питання Могильченко Наталія Анатоліївна, виконуюча
обов’язки завідуючого відділом економіки та промисловості. В даний проект
рішення внесено зміни у зв’язку з проведенням 26 листопада пленарного
засідання сесії міської ради, прошу, Наталіє Анатоліївно, довести до відома
депутатів про внесені зміни. Будь ласка.

(Доповідь Могильченко Н. А., додається)
Дякую, які запитання до Наталії Анатоліївни? Немає. Шановні депутати,

хто за цей проект рішення? Прошу визначатися. Хто за? Хто проти? Хто
утримався? Дякую, приймається.

До вашої уваги пропонується проект рішення: «Про затвердження списку
присяжних Саксаганського районного суду м. Кривого Рогу». Готувала це
питання Ляшенко Ірина Володимирівна, завідуюча відділом з правових питань.
Змін та доповнень не надійшло. Чи будуть зараз? Немає. Шановні депутати,
прошу визначатись. Хто за? Хто проти? Хто утримався? Дякую, приймається.

Шановні депутати, переходимо до «Різного».
Відповідно до статті 54 «Депутатські фракції та порядок їх утворення»

Регламенту Саксаганської районної у місті ради  доводжу до вашого відома,
що районною у місті радою отримано повідомлення про вихід депутатів
Саксаганської районної у місті ради Голякова Олександра Леонідовича,
Маринюк Наталії Миколаївни, Супруна Федора Миколайовича із фракції
Партії регіонів  у Саксаганській районній у місті раді.
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До Саксаганської районної у місті ради надійшов подячний лист від
дошкільного навчального закладу – загальноосвітньої школи № 278.
Дозвольте його зачитати.

(Подячний лист додається)
Дякую Вам, шановні депутати за таку щиру допомогу нашим дітлахам.
Порядок денний сесії вичерпано. Чи будуть повідомлення, інформації?

Немає.
Шановні депутати, оголошую пленарне засідання ХХХІІІ сесії районної

у місті ради закритим.
(Звучить Гімн України)


